
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 21. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 335
Vil ministeren redegøre for, hvor udbredt en problemstilling det er, at lærlinge/elever, der 
har en lærepladsaftale, har mellem 5-10 pct. fravær på hovedforløbet? Hvis muligt fordelt 
på de enkelte uddannelser, så man kan se antal og andel elever på uddannelserne, der 
har mellem 5 og 10 procent fravær.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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